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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:956 Ökade resurser till utredningar av arbetsmiljöbrott

Regeringen påstår att man vill öka arbetet mot arbetsmiljöbrott och på allvar ta 
kampen mot arbetslivskriminaliteten, vilket man kan tycka är bra då 
anmälningarna om arbetsmiljöbrott ökat kraftigt och få leder till straff.

Området är underprioriterat och man borde göra mer för att både skärpa upp 
kompetensen för åklagare och polis och ge dem mer tid för att utreda brotten då 
preskriptionstiderna för dessa brott är korta. Men i stället för ökade resurser så 
tillsätter man ännu en utredning ledd av den tidigare generaldirektören för 
Arbetsförmedlingen.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Tänker ministern verka för att regeringen tillför mer resurser i kampen mot 
arbetsmiljöbrott och arbetslivskriminalitet?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-14
Besvaras senast
2020-02-26 kl. 12.00


